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Pravljično novo leto 

28. decembra se je izpred šole 8 talcev po središču Dolnjega Logatca vil 

novoletno-pravljični sprevod: v njem smo opazili pravljične junake, ki 

so jih obudili učenci osnovnih šol; kot božički in snežinke so v njem 

poplesovale mažorete; bobnarji pa so udarjali ritem. Na prireditvi so 

sodelovali tudi otroški pevski zbori, ki so hladen decembrski dan 

razvedrili s petjem. Sprevod se je ustavil na parkirišču ob Krpanu, kjer 

so učenci na novoletnem sejmu ponujali okraske in darilca, ki so jih 

naredili skupaj z mentorji. S sprevodom in sejemsko ponudbo so otroci 

naredili nekaj, česar odraslim ni uspelo: v Logatec so prinesli nekaj 

prisrčno novoletnega vzdušja. 

Pri organizaciji pravljično-novoletnega sprevoda so sodelovali: DMG 

Mažorelna skupina Logatec, OŠ 8 talcev, OŠ Tabor, OŠ Rovte, POŠ 

llotedršica, DPOM Logatec, Pihalni orkester Logatec, JSK1) OI Logatec, 

Turistično društvo Logatec in Kulturno turistično društvo llotedršica, 

pokrovitelj prireditve pa je bila Občina Logatec, z delom sredstev, ki jih 

je prejšnja leta namenila za silvestrovanje na prostem. 

/Tekst in foto: /'. T./ 

Zakaj časopis spet brezplačen za vse? 

Odpoved 
sodelovanja 
Decembra, takoj po seji Občinskega sveta, na kateri so svetniki 

obravnaval i tudi izhajanje Logaških novic in sprejeli sklep, je 

izdajatelj, podjetje Mali, d. o. o. logaškega župana obvestilo, da s 

trimesečnim odpovednim rokom odstopa od pogodbe. Tri številke 

časopisa, kol ikor so j ih še obvezni izdati, bodo izdali v skladu z 

edino veljavno pogodbo: listo iz leta 1999, po kateri so tudi 

prevzeli izdajanje časopisa: enkrat mesečno, za vsa gospodinjstva 

v Logaški občini brezplačno. 

Podjetje Mali d. o. o. je prvo številko Logaških novic izdalo septembra 

1999, poleni ko je bilo izbrano na javnem razpisu Občine Logatec. 

Anion Mali je okrog sebe zbral ekipo mladih, energičnih ljudi, ki so dve 

leti vsak mesec zbirali informacije iz vseh krajev občine. Junija lani je 

Občinski svet na predlog župana sprejel sklep, da Logaške novice ne 

dobija vsa gospodinjstva brezplačno, pač pa je uvedel naročnino na 

časopis (270 sit na številko). Izdajatelj je pristal na šestmesečno 

poskusno naročnino, a dodatek, ki bi nastale spremembe vnesel v 

veljavno pogodbo med izdajateljem in občino in opredelil, kako delati 

po preteku poskusnega obdobja, nikdar ni bil narejen. 

Več na strani 2, 

Cankarjevo ulico so delavci letošnjo jesen preoblekli v 
novo podobo, kar smo Logatčani že težko pričakovali. Ko 
pa je zima pokazala svoje bele zobe, je ulična idila postala 
logaška resničnost. Cankarjeva ulica je sicer bila 
splužena, a kaj, ko je cestišče kar naenkrat postalo 
pločnik: pešci in avtomobili so se izogibali eden drugega 
in se skušali prebiti do konca ulice. Če Logatec že postaja 
mesto, bodo tudi tisti, ki so zadolženi za pluženje, sneg iz 
središča kraja pač morali odvažati stran. 

Januar 
Pa smo jih odložili. Kozarce, s katerimi smo nazdravili, darila, katerih 

smo se razveselili. Naredili smo nove načrte, si obljubili, da bomo v 

novem letu boljši, da bomo opustili stare razvade, shujšali za 5 

kilogramov, zdravo živeli, poklonili nekaj v dobrodelne namene... 

Čeprav praznični december v Logatcu ni bil videti kaj prida prazničen, 

si je vsakdo privoščil svojo merico decembrske "norosti". Marsikdo pa je 

verjetno pogrešal praznovanje na prostem; kljub temu, da stari rek 

pravi, da gre v tretje rado, pa očitno za organizacijo silvestrovanja letos 

ni bilo ne volje ne denarja. Gasilcev nikakor ne gre dolžiti, saj nam niso 

dolžni pripraviti zabave. Če so se potrudili dvakrat in se tako sami 

odpovedali praznovanju, da bi bilo Logatčanom zadnjo noč v letu bolj 

luštno, bi morala biti nagrada za njihov trud - tako finančna kot 

moralna - dovolj visoka. Saj tudi vi ne bi delali na silvestrovo, če od tega 

ne bi imeli n ič. 

Januarja, meseca, ko vse začenjamo "na novo", sta vrhniška in 

borovniška občina pričeli svoje smeti voziti na logaško deponijo na 

Ostrem vrhu. Le-to trenutno sanirajo, da bo prilagojena novim 

predpisom; do sedaj je bila namreč precej neurejena, kljub temu. da 

smeti ležijo na kraškem, prepustnem terenu. 

Še pred koncem januarja se bodo pričeli urejevati tudi odnosi na 

kabelski televiziji. Takrat naj bi se spet sestali vlagatelji KaTV in izvolili 

nove organe. Morda se bodo vlagatelji v bližnji prihodnosti le 

sporazumeli in se odločili, v katero pravno obliko naj preoblikujejo KDS 

Logatec. 

Še en odnos, tisti med občino in izdateljem Logaških novic, pa se je 

pričel jasniti že konec decembra, ko je izdajatelj županu poslal odpoved 

s trimesečnim odpovednim rokom - zato ste januarske Novice dobili vsi 

v Logatcu po šestih mesecih spet - brezplačno. Pa naj še kdo reče, da v 

novem letu ni kaj tudi po starem. 

Po starem so se takoj po končanju del na Cankarjevi ulici obnašali tudi 

sejmarji, ki vsak mesec zavijejo v Logatec: stojnice z vsem mogočim in 

nemogočim so se bohotile po pravkar lepo urejeni ulici, nekateri 

vozniki pa so, v duhu gesla: "Samo, da se me vidi", vozila puščali kar 

sredi zasajenih gred. 

Prijazno in uspešno leto vam želim. In da bi se držali čim večih 

novoletnih sklepov. 

Petra Trček 

Zlato 
priznanje 
logaškemu 
siru 
20. novembra je bilo na Ptuju 

slovensko-avstrijsko ocenjevanje 

sirov in drugih mlečnih izdelkov 

malih sirarjev. Pri ocenjevanju 

zunanjega videza, notranjega vi

deza, konzistence, vonja in okusa 

je sodelovala tudi Kmetijsko go

spodarska zbornica iz Avstrije. 

Ocenjevanja se je, poleg 62 ude

ležencev, udeležil tudi Franc 

Leskovec z Leskovega gaja v 

Novem Svetu s poltrdim kozjim 

sirom (gauda). Za svoj mlečni 

izdelek je od 100 možnih točk 

dosegel 98,5 točk in prejel zlato 

priznanje. 

Čestitamo! 

K n j i ž n i c a L o g a t e c 

bo v letu 2 0 0 2 povečala od

prtost za obiskovalce. Knjižnica 

bo odprta tudi ob sobotah, 

razen v času dopustov, v juliju 

in avgustu. 

N O V U R N I K 

PONEDELJEK 
TOREK 

SRF.DA 

ČETRTEK 
PETEK 
SOBOTA 

9 - 1 9 
1 2 - 1 9 

9 - 1 9 
1 2 - 1 9 

9 - 1 9 
8 - 1 2 

Prinesli dobre želje 

Že peto leto zapored so koledniki iz OŠ 8 talcev oživeli tradicijo naših dedkov in babic. Mentorica Marinka 

[stenic se z otroki 5. razredov odpravi po logaških podjetjih, zavodih in ustanovah - letos so jih obiskali 16 - kjer 

ljudem in otrokom s starimi koledniškimi rimami iz vse Slovenije na ustih zaželijo zdravja, sreče, blagostanja in 

uspeha. Ljudje jih sedaj že poznajo in po stari navadi koledniško košaro napolnijo s sadjem, suhim sadjem, 

sladkarijami; kuhalnico pa ovesijo s klobasami. Koledovanje je star običaj, ki pa je v naših krajih malodane 

izumrl - zato bi ga rada Marinka Istenič, sicer učiteljica glasbe, spet obudila. Koledniki hodijo naokrog od božiča 

do svetih treh kraljev (6. januarja), Isteničeva pa z veseljem opaža, da v Logatcu januarja koledujejo otroci, 

preoblečeni v svete tri kralje. 

GRAFfTAlESECA 
Vsi so bili na moji strani, zato se je ladja prevrnila. 

mailto:info@xastor.si
http://www.xoslor.si
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Ogrožene lipe? 
Našega bralca je članek v časopisu Dnevnik spodbudil k 
razmišljanju o nevarnosti, k i jo za drevesa ob cesti 
predstavlja z imsko posipanje sol i . Zanima ga, kako je z 
l ipami v Napoleonovem drevoredu v Logatcu, saj so bile 
izpostavljene pomanjkanju vode zaradi so l i : najboljša 
rešitev bi vsekakor bi la , če bi ta del ceste poz imi plužili in 
ne več posipali s soljo. 

Če želite, da najdemo odgovor tudi na vaše vprašanje, nam pišite. Naš 

naslov: Logaške novice, za rubriko Vprašali smo za vas, Čevica 4,1370 

Logatec, faks: 01 750 96 64. e-mali: novice@mali.si 

Kot je povedal Tomaž Prus s katedre za pedologijo 
Biotehniške fakultete, je bila zadnja raziskava o vplivu natrijevih 

soli na logaške lipe narejena pred 12-imi leti. Ugotovili so. da je bil natrij 

glavni vzrok, da so lipe propadale: odkrili so ga v coni koreninskega 

sistema in tudi v listih. Posledično je bil relativno visok tudi PH tal, zato 

so svetovali več zalivanja in gnojenje z zeleno galico. Kakšna je situacija 

danes, Tomaž Prus ni vedel povedati. Na Cestnem podjetju Ljubljana, 

ki vzdržuje cesto skozi drevored, pa so povedali, da solijo z mešanico soli 

za mokro soljenje, ki vsebuje kalcijev klorid - ta je lipam bolj prijazen kot 

natrijeva sol - skladišče za 600 ton soli imajo v bazi v Zapolju. 

Na Zavodu za kulturno dediščino RS glede na stanje dreves, 

predvsem mladih, predvidevajo, da je zaradi zimskega posipanja 

vsebnost soli v tleh visoka (stara drevesa so se očitno temu prilagodila). 

Povedali so nam, da je Občina Logatec, lastnica drevoreda, pokazala 

pripravljenost, da si z državo deli stroške, povezane z ohranjanjem lip. 

Tako naj bi se Občina s soglasjem Zavoda prijavila na razpis Ministrstva 

za kulturo za sredstva, ki bi jih namenili za raziskavo tal v drevoredu. 

Informacije na Občini niso potrdili, saj nam je Silvia Ilič, višja 

strokovna sodelavka za kul turo in turizem, na vprašanja o zimskem 

vzdrževanju ceste skozi drevored, o posipanju soli in o tem, kakšne 

korake so naredili, da bi lipe obvarovali pred škodljivim vplivi posipanja 

soli, odgovorila, da pluženje Tržaške ceste ni v pristojnosti Občine 

Logatec ter nam svetovala, naj se obrnemo na DRSC. 

Možnih rešitev, da bi najbolje ohranili drevored je več - sneg bi lahko 

odstranjevali le mehansko ali pa bi izkopali jarke, po katerih bi slana 

brozga odtekala v zbiralnike (zaenkrat so drevesa preblizu robu 

cestišča, a bi na to lahko pomislili ob rekonstrukciji ceste) - predvsem je 

potrebno pripraviti program postopne nege posameznih dreves. 

Petra Trček 

5E 

J A V N O P O D J E T J E 

'SlIaVBNA ZEMLJIŠKA" 
, O G A T E C , d .o .o . 

T r ž a š k a C . 1 1 

Že nekaj časa Stavbna zemljišča niso večjavno podjetje. A l i 
pač? Vsaj če sodimo po napisu na informativni tabli. I.e 
kdaj imajo torej uradne ure? /Foto: P. T./ 

"Gorenjci" 
komaj čakajo 
Prebivalci Gorenjske ce
ste bodo verjetno zadovol
jni , saj naj bi spomladi 
pričeli urejevati infrastru
kturo i n obnavljati cestiš
če od križišča s Tržaško 
do zadnjih hiš na Gorenj
sk i cesti. Celotna investi
cija bo znašala 30 milijo
nov, pokr i la pa jo bo Ob
čina Logatec iz različnih 
postavk proračuna. Ker 
Gorenjska cesta spada 
med lokalne ceste, bo v 
času del urejen obvoz po 
Grajski, Režiški ter Poko
pališki cesti, kjer so ravno 
zaradi predvidenega po
večanja prometa, tudi to
vornih vozi l i z peskokopa 
Smolevec, zamenjali ces
tni tampon, asfalt pa bodo 
položili, ko bodo dela na 
Gorenjski končana. 

Na Gorenjski cesti nameravajo 

narediti in obnoviti fekalno in 

meteorno kanalizacijo, vodo

vod, plinovod in javno razsvet

ljavo. Župan Janez Nagode 
pravi, da se je nekoliko zapletlo 

pri pridobivanju soglasij, pred

vsem v fazi, ko so ugotovili, da 

se kanalizacija na Gorenjski ce

sti izteka v Črni potok, zato je 

smiselno, da zgradijo fekalno 

kanalizacijo in jo priklopijo na 

jašek ob vrtcu v Gornjem Lo

gatcu. 

Gorenjska cesta je precej obre

menjena: je lokalna cesta, ki 

povezuje Logatec z Žibršami, 

Medvedjim Brdom in Rovtami 

po njej pa vozijo tudi tovornjaki 

iz peskokopa Smolevec. Postala 

je precej "zmatrana", pravijo 

ljudje, ki živijo ob njej. Za 

obnovitev po predpisih (4,25 

m) je kot lokalna cesta na večih 

mestih preozka. Tako bo težko 

obnoviti že samo cestišče v 

predpisani širini, še težje pa 

ustreči želji krajanov, da bi ob 

njej uredili vsaj enostranski 

pločnik, kar bi bilo za prometno 

varnost otrok in ostalih pešcev 

vsekakor potrebno. Na Občini 

in krajevni skupnosti upajo, da 

jim bo lastnike zemljišč ob cesti 

do začetka del le uspelo pre

pričati, da bi odstopili potrebne 

metre zemlje. Če ne. tako žu

pan, se bo Občina kot investitor 

držala mejnikov in ne bo 

posegala v zasebna in urejena 

zemljišča. 

Stanovalci ob cesti si želijo 

urejene ceste - veseli jih, da jo 

bodo končno pričeli obnavljati -

a jih skrbi, da bodo tovornjaki iz 

peskokopa uničili novo ces

tišče. To pa je že težava, ki ne 

sodi v to zgodbo ... 

P. T. 

Onesnažena Logaščica 
Poročilo Agencije RS za okolje med drugim navaja tudi zelo zaskrbljujoč podatek o hudi 
onesnaženosti Logaščice. Poročilo navaja, da je v potoku Logaščica vjački močno povečana 
vsebnost pesticidov, policikličnih aroniatskih ogljikovodikov, v usedlini pa povišane 
vrednosti težkih kov in 6 (svinec). Večjih sprememb v izboljšanju kakovosti voda Agencija ne 
ugotavlja že od leta 1996. 

Svetniki delavni konec leta 

Občinski svetniki so se 
decembra zbrali na 
zadnjih dveh sejah v 

lanskem letu. 

V prvem branju so - brez večje 

razprave - sprejeli občinski prora

čun za prihodnje leto. Sredstva, ki 

se bodo v proračunu zbrala iz 

naslova odlagaja vrhniških od

padkov na Ostrem vrhu, bodo 

namenili investicijam po krajev

nih skupnostih, ki bodo sicer 

prihodnje leto, zaradi projekta 

večnamenske športne dvorane, ki 

bo pobrala 3 1 0 milijonov - skoraj 

četrtino - proračunskega denarja, 

nekoliko zapostavljene. So pa zato 

4,5 mio sit namenili ureditvi 

otroškega igrišča, na kar že dolgo 

opozarjajo starši majhnih otrok. 

Občinskim svetnikom je državni 

podsekretar M0P Mladen Berginc 

s sodelavko Bredo Ogorelec pred

stavil osnutek uredbe o Regijskem 

parku Snežnik, ki bo na območju 

naše občine zajemal del Planin

skega polja ter vasi Laze, Jakovica in 

Grčarevec z zaledjem. Največ pri

pomb, predvsem seveda na pre

povedi in omejitve za kmete in 

domačine, sta imela svetnika 

Martin Brus in Andrej Kermav-
nar, oba SLS+SKD. 

Svetniki so še razpravljali o Progra

mu priprave in programski zasnovi 

za ureditveni načrt območja -

imenovanega Trohov vrt - med Staro 

cesto, Vrtnarsko, Tovarniško in 

Tržaško (bivša žaga KGZ). torej dela 

Dolnjega Logatca, ki naj bi skupaj s 

prenovljeno Cankarjevo ulico pred

stavljal mestno jedro. Območje naj bi 

imelo trgovsko in javno funkcijo 

(možnost gradnje knjižnice). 

Ker je inšpektorica za šolstvo in 

šport ugotovila nepravilnosti v 

Pravilniku o vrednotenju športnih 

dejavnosti v naši občini in naro

čila, naj ga uskladijo z Zakonom o 

športu in Nacionalnim progra

mom športa, so svetniki sprejeli 

nov Pravilnik ter Vsebine in me

rila za vrednotenje programov 

športa. 

Za leto 2002 svetniki niso dvignili 

izhodiščne vrednosti točke za 

izračun nadomestila za uporabo 

stavbnega zemljišča, zato pa so za 

1 0 d v i g n i l i povprečno gradbeno 

ceno stanovanj in povprečne 

stroške komunalnega opremlja

nja stavbnih zemljišč ter za 9,5 % 

povprečne stroške komunalne 

opreme. 

//«•// 

Zakaj časopis spet brezplačen za vse? 

Odpoved sodelovanja 
Izdajatelj Logaških novic, podjetje Mali , d. o. o., s trimesečnim odpovednim rokom odstopa 
od pogodbe o izdajanju in distribuciji časopisa. - Še tri številke časopisa enkrat mesečno za 
vsa gospodinjstva v logaški občini brezplačno. Dodatek k prvotni pogodb) nikdar ni bi l 
narejen. 

Lastnik Časopisa, Občina Logatec 

in izdajatelj, podjetje Mali, d. o. o., 

ki sta leta 1099 podpisala pogodbo 

o izdajanju in distribuciji časopisa 

Logaške novice, vse do danes oči 

tno nista našla skupne poli, kako 

bi zagotovila nemoteno izdajanje 

Logaških novic v zadovoljstvo nji

ju obeh ter seveda bralcev. 

Izdajatelj se je skupaj z. ožjim 

uredniškim odborom odločil, da 

takšno sodelovanje ni več mogoče 

in je prekinil pogodbo, v skladu s 

katero je v odpovednem roku dol 

Žan izdati še tri številke časopisa. 

"Vse od prejetja sklepa Občinskega 

sveta o uvedbi naročnine sem Ob 

činski urad opozarjal, da moramo 

narediti dodalek k pogodbi 

menim, da bi kot podjetnik le na 

osnovi dodatka lahko uvajal nam 

čnino, v dodatku bi se dogovorili o 

načinu in pogojih izdajanja, natan

čno opredelili čas izhajanja in način 

poročanja oziroma komuniciranja 

med lastnikom in izdajateljem ter bi 

se nenazadnje tudi dogovorili, kako 

bi razdelili stroške, ki so nastali pri 

uvedbi naročnine." pojasnjuje 

Anton Mali 

Ker dodatek vse do "zadnje" decem

brske številke ni bil podpisan, je izda

jatelj pred sejo Občinskega sveta sam 

poslal Občinskemu uradu predlog 

dodatka - dobili so ga /. decembra. 

Njihove pripombe na dodalek je 

izdajatelj prejel 10. decembra, dan 

pred nadaljevanjem seje OS, na 

kateri so svetniki razpravljali o 

nadaljnjem izhajanju Logaških 

novic - in sklenili, da naj uvedba 

naročnine ter število zakupljenih 

sirani s strani Občine do 

nadaljnega ostane nespremenje

no. Izdajatelj bi se s sklepom še 

strinjal, če bi bil pravni odnos z. 

lastnikom razšiščeu. Seveda z. 

dodatkom k pogodbi, brez kale 

rega izdajatelj niti ne bi smel 

uvajati naročnine ali prodajati 

časopisa. 

Zaradi neurejenih odnosov se je 

izdajatelj odločil, da prekine po

godbo z. lastnikom časopisa, Ob 

čino Logatec: "Preveč energije in 

časa je izgubila naša uredniška 

ekipa za pogovore o tem, kako se 

uskladiti z lastnikom. Z urednico 

in novinarji imamo še ogromno 

idej in prav verjetno je, da se bomo 

v bližnji prihodnosti lotili novega 

projekta." 

Petra Trček 

mailto:novice@mali.si
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Pod drobnogledom 

Vrhniške smeti na Ostrem vrhu 
Svetniki so na seji 11. decembra dal i Komunalnemu podjetju Vrhnika zeleno luč za odlaganje smeti iz občin Vrhnika in 

Borovnica na logaškem odlagališču na Ostrem vrhu za dobo enega leta, 20. decembra pa tudi že potrdi l i osnutek pogodbe: 
v letošnjem letu bo lahko KP V rhn ika na logaško odlagališče pripeljalo 4710 ton ostankov komunaln ih odpadkov (brez 

organskih, kosovnih, nevarnih in industr i jskih, brez odpadkov iz ekoloških otokov, gum, lesa, pločevine in plastike), po 
ceni 30 sit na k i logram (nista zajeta DDV in državna taksa za obremenjevanje okolja). 

Občinsko deponijo na Ostrem vrhu trenutno sanirajo, a je vseeno odprta. /Foto: P. T./ 

Vrhniško deponijo Tojnice so 

namreč s 1. januarjem zaradi po

manjkanja deponijskega prostora 

zaprli, zato sta se vrhniška in 

borovniška občina znašli pred 

dilemo, kam z ostanki komu

nalnih odpadkov, ki jih ne ločijo 

oziroma predelajo. Logaško depo

nijo pa trenutno prilagajajo zahte

vam novih predpisov, saj so se 

občinski svetniki junija 2000 

odločili, da bodo smeti na Ostrem 

vrhu odlagali še do konca leta 

2008, ker bo prostora na 

urejenem odlagališču dovolj 

(77.000 m3) in v začetni lazi 

sanacije potrebujejo za zapolnitev 

zahodnega dela odlagališča še 

7000 m3 materiala (lahko tudi 

smeti). Občinski svetniki so zato 

vrhniškemu komunalnemu podjetju 

dovolili odlaganje smeti na Ostrem 

vrhu, a so zahtevali, da so v pogodbi 

natančno opredeljene vrste komu

nalnih odpadkov, njihova količina in 

način tehtanja, tudi način zara

čunavanja, plačevanja ter odpovedi 

pogodbe, (leno odpadkov bodo 

svetniki lahko usklajevali vsakih šest 

mesecev, po preteku enega leta pa 

tudi podaljšali pogodbo. Logaški 

župan pravi, da odločitev Sveta 

podpirajo tudi v samem uradu. Tudi 

svetniki so si bili v odločitvi enotni, le 

Martin Brus, SLS+SKD, je opozoril, 

da bodo bolj "obremenjeni" ljudje iz 

KS Naklo: več smeti pomeni več 

smradu, pa tudi več vozil, ki j ih bodo 

prevažala. 

Vsekakor pa se leto 2 0 0 9 nezadržno 

bliža in tako bosta morali obe občini, 

ki sta letos ostali brez lastnega 

odlagališča, kot tudi logaška, čim 

prej določiti lokacijo nove regijske 

deponije. Tista na Ostrem vrhu bi 

tehnično še bila primerna, meni 

Igor Petek, direktorJP Komunalno 

pod- jetje Logatec, a ocenjuje, da 

"okoljsko gledano, ni najbolj posre

čena", saj se nahaja na občutljivem 

območju povodja Logaščice do 

Ponikev. 

Največkrat se kot primerna lokacija 

za regijsko odlagališče omenja ob

močje kamnoloma Verd nad Vrh

niko, a bi bila njegova ureditev sila 

draga. Kakor koli že, strategija 

ravnanja z odpadki narekuje na

stanek smetarskih regij: tudi 

državna taksa za obremenjevanje 

okolja sili občine k dogovarjanju. 

Takso bodo občine lahko vlagale v 

regijske deponije kot lastninski 

delež. Logaška občina bo takso 

letos porabila za sanacijo depo

nije, kaj pa drugo leto? In kaj bo, če 

regijskega odlagališča do leta 

2 0 0 9 , ko naj bi se zaprlo logaško, 

ne bo? Možna je širitev ali pa 

odvoz na druga odlagališča, obe 

rešitvi pa sta povezani s stroški. 

/pet/ 
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Leto 2001 se na ogled postavi 
Spogledujemo se že s prvimi dnevi novega leta, kljub temu pa staro še ni 

utonilo v pozabo. Še kar nekaj časa ga bomo imeli "na tapeti". Letošnje 

leto bomo primerjali z lanskim; pregledovali, če so stvari, ki so bile 

"zasajene" v lanskem letu, letos obrodile sadove... 

In kakšno je bilo leto 2001 za Slovenijo? Zgodilo se je mnogokaj. 

Izpostavimo le nekaj stvari: okrepili smo gospodarsko in diplomatsko 

sodelovanje z bivšo Jugoslavijo; izboljšali odnose z južnimi sosedi; 

podpisanih je bilo kar nekaj sporazumov - o krški elektrarni, vatikanski 

... Evropi smo se približali z norostjo - s kravo Bredo, zmajevali z glavo 

ob zdravniških zmotah in potegavščinah "svetovno znanega" 

računalničarja Roglja, dobili smo nov pravopis... 

Kaj pa je leto 2001 prineslo logaški občini? O tem smo zadnje dni 

starega leta spraševali naključne mimoidoče. 

Metka Slabe: 
"V primerjavi s preteklimi leti se je v 

letošnjem letu v Logatcu naredilo zelo 

veliko. Po večletnem mrtvilu so se stvari 

vendarle začele premikati. Uredilo se je 

pokopališče v Dolnjem Logatcu, Cankarjeva 

ulica, graditi se je začela večnamenska 

športna dvorana. Mislim pa, da bi morali 

več pozornosti in sredstev nameniti mladim 

- središče za mlade, igrišča ... Morda bo to 

izziv za leto 2002." 

Franc Remic: 
"Zdaj se je končno začelo malo premikati. 

Najbolj smotrna investicija letošnjega leta je 

po mojem mnenju krožišče na Martinj 

hribu. S Cankarjevo ulico pa ne moremo biti 

zadovoljni, saj izvajalec del ni kvalitetno 

opravil - asfalt je že počen; ceste se zaradi 

luči ne da kvalitetno plužiti, zato pešci 

hodijo po cestišču... V letu 2002 pričakujem 

več politične enotnosti in dokončanje 

projektov, ki so bili zastavljeni." 

Peter Martinšek: 
"Izredno pozitivno se mi zdi, da se je v 

letošnjem letu uredilo krožišče. Bile so sicer 

polemike - semafor ali krožišče, osebno pa 

odločitev za krožišče zelo podpiram. 

Končno se je uredilo tudi mestno središče, 

graditi se je začela večnamenska športna 

dvorana, tako da je bilo začrtanih in 

izpeljanih projektov kar veliko. Pričakujem 

pa, da bo čim prej urejen tudi preostali del 

Tržaške ceste, branili se tudi ne bi bazena..." 

Nataša Krajne: 
"Podpiram, da se je uredilo krožišče in 

Cankarjeva ulica, čeprav je še zdaj prisotna 

zmeda - nekateri ljudje se še niso privadili, 

da je cesta enosmerna in vozijo kar v obe 

smeri. Velik minus za naš kraj pa je, da letos 

niso organizirali silvestrovanja na prostem. 

Upam, da se bodo v letu 2002 uredile stvari, 

ki se še niso; pomembno se mi zdi, da bi se 

zgradila otroška igrišča, ki bi omogočala 

prijetno igro tudi mlajšim otrokom." 

Ida in Robert Robek: 

"Plusov je v letošnjem letu neprimerno več kot minusov, saj se je precej 

dogajalo. Uredilo se je krožno križišče, Cankarjeva ulica, pokopališče... 

Zelo pohvalen in pozitiven se nama zdi tudi festival Veris, ki ga je letos 

organizirala Glasbena šola Logatec. Negativno pa je to, da nas skozi 

Logatec še vedno vodi betonski poligon - Tržaška cesta. To naju v tem 

trenutku najbolj moti. Obnove bi bil zelo potreben tudi Narodni dom." 

Janja P. Nagode 

Foto: P. Trček 
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Skavt je bi Dom obnovili 
Lastnik Zadružnega doma na Tratah, KGZ Logatec, želi, da bi stavba zaživela, zato b i jo rad i 

dal i v najem. - K a m z družino, k i živi v najemniškem stanovanju? - Tudi krajani Trat 
razpravl jal i o usodi Doma: "Če izgubimo Zadružni dom, bomo spet brez skupnega 

prostora." 

Stavbe Zadružnega doma na Tratah že lep čas nihče ne obnavl ja. S pametno najemno pogodbo bi najemnik moral 

poskrbeti za obnovo. (Foto: F. Bogataj) 

V časih po drugi vojni, ko so se po 

vsej Sloveniji gradili zadružni do

movi, so sredi SO-ih let tudi krajani 

Trat stopili skupaj in bolj ali manj 

udarniško zgradili zadružni dom 

na Medvedjem Brdu, katerega 

lastnik je bila do združitve s KGZ 

Logatec Kmetijska zadruga Trate. 

Po združitvi obeh zadrug je lastni

štvo in upravljenje prešlo na logaš

ko zadrugo. Namen in pomen 

zadružništva se je z leti izgubljal. 

Dom na Tratah že kakšnih dvajset 

let ne služi svojemu namenu in je 

potreben temeljite prenove. 

Trenutno v njem stanuje najem-

niška družina, v domu ima svojo 

pisarno in prostor za sestanke še 

Krajevna skupnost Trate. 

Direktor KGZ Logatec, z. o. 
o., Jože llrbančič, pravi, da že 

dolgo išče primernega uporabni

ka zapuščenih prostorov, ki bi bil 

pripravljen stavbo spraviti v red in jo 

ponovno "oživeti". A zainteresirane 

odganja predvsem odročnost kraja 

od glavnih prometnih povezav. Kot 

najresnejši so se pokazali logaški 

skavtje, ki so pripravljeni skleniti na

jemno pogodbo za 20 let in bi stavbo 

v tem času obnavljali. 

Mnogi krajani, ki so se udeležili 

decembrskega Zbora krajanov, in 

so sami sodelovali pri gradnji zadru

žnega doma, zaradi česar se počutijo 

tudi osebno prizadete. "Če izgubimo 

zadružni dom, smo spet brez pro

stora, ki bi kraju omogočal delovanje 

na gospodarskem in kulturnem 

področju," so prepričani krajani. A 

lastništvo Zadružnega doma ni 

sporno in KGZ Logatec se mora 

odločiti, kaj bo z Domom. 

Krajani se bojijo, da pod novim 

najemnikom krajevna skupnost ne 

bi imela več svojih prostorov 

oziroma bi plačevala 500 dem na

jemnine. 

Urbančič zagotavlja, da je naje

mnino postavil le v vednost, kdo je 

pravi lastnik objekta, sicer pa jim 

je ne namerava zaračunavati: 

"Prav tako nikogar ne podim 

ven!" Tudi ne družine, ki živi v 

najemniškem stanovanju in za ka

tero pravi, da je socialno ogro

žena. Rešitev njihovega stanovanj

skega vprašanja je stvar Občine, o 

tem bi se lahko pogovarjali tudi na 

krajevni skupnosti, vsekakor pa to 

ni stvar KGZ, dodaja Urbančič. Na 

Občini očitno menijo drugače: 

občinski svetniki so podprli 

županov predlog in niso ugodili 

prošnji KGZ Logatec za oprostitev 

komunalnega prispevka za pri

marni vodovod in za pomoč pri 

ureditvi stanovanjskega problema 

najemnice .../PetraTrček/ 

V novem letu nova ambulanta 

Prostorsko stisko v logaškem zdravstvenem domu rešujejo tudi z adaptacijo, razširitvijo in 
prerazporeditvijo prostorov. Zunanja gradbena dela pr i z idka so pri kraju, sedaj urejujejo 
notranjost. Direktorica Katar ina Turk je zadovoljna, da dela tečejo po načrtih - zaključena 
naj bi bi la 1 0 . januarja. Investicija je vredna oko l i 3 0 mio sit; polovico bo pokr i l Zdravstveni 
dom, polovico pa Občina. Otroški ambulanti so zaradi ureditve notranjosti preseli l i na 
začasno lokacijo - Notranjska 6 (v prostorih bivše APP), kjer bosta do srede januarja./KaO/ 
Foto: P. T. 
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Kabelska v 
Hotedršici 

Telekom Slovenije d. d. PE 

Ljubljana je že v letu 1999 zgradil 

povezavo z optičnim kablom med 

Logatcem in Hotedršico in v zače

tku lanskega leta nanj priključil 

novo telefonsko centralo. Letos 

so pripravili načrt, kje bodo 

razmejitveni vodi omrežja po vasi 

potekali pod zemljo in kje po 

drogovih. Sočasno so tekli 

pogovori s KaTV Logatec, da bi 

tudi vas Llotedršica prišla do 

kabelske televizije. 

Anketa med vaščani je pokazala, 

da bi se v primeru realizacije tega 

projekta sto gospodinjstev (sko

raj polovica) odločilo za investi

cijo v kabelsko distribucijski sis

tem; odšteti bodo morali po 

približno sto deset tisoč tolarjev 

(1000 dem). 

Obe organizaciji sta se dogovorili, 

da bosta telekomov in KaTV 

kabel položili v isti jarek. Člani 

Sveta KS Hotedršica pa so se na 

zadnji seji odločili, da bodo za 

omenjeni dve podjetji sami 

pridobili dokumente o služnostni 

pravici, podpisane s strani 

lastnikov zemljišč, preko katerih 

bodo položeni kabli. Tako bodo 

člani Sveta imeli možnost, vaš-

čane obširneje in točneje sezna

niti o poteku del in o ostalem, kar 

se dogaja v krajevni skupnosti. Po 

podpisu služnostnih pogodb bo

do izvajalci, takoj ko bo vreme to 

dovoljevalo, začeli z deli. 

Stanislav Nagode 

Gojnarski 
studenec 

Tik pod Gojnarsko kapelico je 

pod mostom na cesti Židovnik-

Veharše, pol kilometra pred 

Tratami, izvir vode, ki je po 

ustnem izročilu znan še iz časa 

Rimljanov. Izročilo tudi pravi, 

da je prav tu Napoleonova 

vojska napajala svoje konje: ob 

njem naj bi še zakopala denarni 

zaklad, ki pa so ga domačini 

zaman iskali. 

Zajetje je bilo narejeno kmalu 

po letu 1508, ko so tod speljali 

cesto in po njej tovorili živo 

srebro iz Idrije; na polovici poti 

proti Vrhniki so tu napojili 

tovorno živino. Sedanje zajetje 

je bilo po vsej verjetnosti 

narejeno šele leta 1751, ko so 

zgradili kapelico v spomin na 

prihod sina cesarice Marije 

Terezeije, kasnejšega cesarja 

FranzaJožefa 11., ki naj bi se tu 
ustavil na poti do idrijskega 

rudnika in pravkar zgrajenih 

klavž. V začetku preteklega 

stoletja so zajetju dodali še 

betonsko korito. Ob njem so 

domačini in furmani, ki so 

vozili tod mimo, napajali 

živino. Ker vodnjakov še ni bilo, 

so tukaj, v posebej za to 

izdelanih brentah nosili vodo 

za potrebe gospodinjstva. 

Ko so si domačini v času med 

prvo in drugo svetovno vojno 

zgradili kapnice (štirne), je ta 

vodni vir skoraj v celoti izgubil 

svoj pomen. 

Franc Bogataj 

Nevarni ovinki 

Cesta Židovnik-Veharše je na posameznih delih, zlasti pa od Andrejčka 

proti osnovni šoli na Planinah zaradi izgradnje vodovoda popolnoma 

uničena, vožnja na njej pa že smrtno nevarna. Nevarni ovinek pri 

Andrejčku predstavlja resno nevarnost za voznike, saj lahko pri slabi 

vidljivosti zlahka zapeljejo naravnost in se prevrnejo po strmem bregu. 

Še nevarnejši je ovinek nad Zadružnim domom na Tratah, kjer je po 

pripovedovanju domačinov s ceste zletelo že osem avtomobilov, ki so 

pristali na zadružnem dvorišču. Hujših poškodb vozniki k sreči še niso 

utrpeli in tudi smrtih žrtev ovinek še ni zahteval. Pa bi bilo vseeno prav, 

da vzdrževalci ceste, odgovorni za minimalno prometno varnost, 

nevarna mesta označijo vsaj z ustreznimi prometnimi oznakami, če že 

ni mogoče postaviti varnostnih ograj. /Tekst in foto: F. Bogataj/ 

Tako delajo v Koloradu 

Predstavniki Nacionalne garde Kolorada so 5. decembra obiskali 

Logatec, da bi v okviru vojaško-strokovnega usposabljanja članov ZSČ, 

razporejenih v rezervno sestavo Slovenske vojske, Logatčanom 

predavali na temo Status, vloga in dolžnosti vojakov in podčastnikov v 

oboroženih silah ZDA. Usposabljanje organizira Združenje slovenskih 

častnikov ob pomoči Generalštaba Slovenske vojske in Centra vojaških 

šol v okviru projekta Vojska vojski. Uvodoma sla zbrane pozdravila 

tudi Miha Butar, predsednik ZSČ in FrancJerina, predsednik občinske 

ZSČ Logatec. Predavatelj Dan Churchman, vodnik prvega razreda ter 

predavateljici, višji vodnici, Tami Fehringer in TerrvJeffrevs, so zbrane 

seznanili z delovanjem Nacionalne garde ter z vlogo, nalogami in 

dolžnostmi, s katerimi se srečujejo vojaki in predvsem podčastniki, 

/tekst in foto: pel/ 
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Decembra smo bi l i priča otvoritvi novega prodajno raz 
stavnega salona, k i ga je na Drenovem griču, poleg že 
obstoječega, odprl podjetnik Anton Merlak. /Foto: A. M./ 
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Zap isano v logašk ih nov icah 

Leto 1976 
Veliko prostora in člankov so Logaške novice namenile 

razpisu in rezultatom referenduma o samoprispevku za 

gradnjo šolskih objektov. Do leta 1976 so tako zgradili 

osnovne šole v Gornjem, Dolnjem Logatcu in v Rovtah ter 

logaški Zdravstveni dom, v naslednjem petletnem obdobju 

pa naj bi zgradili šolo v Hotedršici in otroški vrtec v Logatcu 

ter obnovili šole v Lazah, Rovtarskih Žibršah in Medvedjem 

Brdu. 

Leta 1976 so v Logatcu sklenili za tiste čase zelo pomemben 

družbeni dogovor o družbeni samozaščiti v naši občini. V 

Ljubljani je bila osrednja proslava ob stoletnici rojstva 

velikana duha Ivana Cankarja, pevci Logaškega okteta pa so 

ob svoji peti obletnici prejeli Gallusova priznanaj. Zelo 

uspešno so nastopale po raznih krajih takratne domovine 

logaške mažoretke. Zime so bile v tistih časih bolj bele, tako 

da je bilo veliko tudi smučarskih tekmovanj. Gasilci PGD 

Gornji Logatec so praznovali 80. obletnico. Smeti smo 

pričeli zbirati v znamenite črne vreče, objavljeni so bili 

razpisi za solidarnostna stanovanja, nadaljevala se je 

gradnja stanovanj na "Furlanovem". 

V Logaških novicah leta 1976 lahko beremo o zelo uspešno 

izvedeni vojaški vaji Blegoš 76 (sicer pa, katera vaja takrat ni 

bila uspešna). 

V februarski številki so med drugim zapisali: "V zadnjih 

dneh lanskega leta so predstavniki SSK Logatec prejeli 

Bloudkovo plaketo. To je najvišje športno priznanje v 

Sloveniji, ki ga prejmejo le redki posamezniki ali klubi." 

Popravek 

V decembrski številki Logaških novic smo v pogovoru s 

sestro Judito, predstojnico Uršulinske skupnosti v Ljubljani, 

zapisali napačne podatke. Sestra Judita je bila za 

predstojnico imenovana julija ( in ne junija) lani, 

ustanoviteljica uršulinskega redu je Angela Merici (ne 

Medici), v novo odprtem Angelinem vrtcu pa bo pet (ne šest) 

zaposlenih. Za nastale napake se prizadetim iskreno 

opravičujemo. 

Uredništvo Logaških novic 

NAPOVEDNIK 

7. in 1 4 . 1 . ob 16.30 

Delavnica: Da bi naredik svoj strip? 

v o d i : Igor Prassel , rev i jo S t r i p b u r g e r 

POŠ Hotedrš ico 

1 2 . 1 . ob 19. uri 

Prireditev ob 10. obletnici krajevne knjižnice Vrh Sv. Treh Kraljev 

Kra jevna kn j i žn i co no V r h u Sv. Treh Kra l jev 

O r g . : Knj ižn ico Logatec , ŠKD VRH 

1 2 . 1 . ob 20. uri 

Koncert okteta Pa kol'k'r tol'k' 

Avla OŠ 8 to lcev Logatec 

O r g . : KD Drevo red , O k t e t Pa k o l ' k ' r t o l ' k ' 

IS. 1. ob 19. uri 

Odprtje likovne razstave Zajtrk v travi 

a v t o r Jur S a m e c 

Kn j ižn ica Logotec 

Org . : Kn j ižn ico Logotec 

1 9 . 1 . ob 19. uri 

Koncert Ženskega pevskega zbora Tabor 

Gost v e č e r a : V i n k o Kralj - o rg le 

Cerkev sv. N i k o l a j a v Dol . Loga tcu 

2 1 . 1 . ob 16.30 

Delavnica: Obloženi kozarčki 

v o d i : M a r i n k a V a v k e n 

POŠ Hotedrš ico 

2 4 . 1 . ob 18. uri 

Projekcija lastnih videoposnetkov 

N a r o d n i d o m v Loga tcu 

Org . : KD Drevo red , V ideo sekc i ja 

25. l .ob 20. uri 

Gledališki abonma: Branko Đurić - Đuro: Avdicija 

N a r o d n i d o m v Logotcu 

Org . : Obč ino Loga tec 

26. l .ob 19.30 

Premiera gledališke predstave: Mrtvi ne plačujejo dolgov 

D v o r a n a POŠ Vrh Sv. Treh Krol jev 

O r g . : ŠKD Vrh 

27. l .ob 15.uri 

Gledališka predstava: Mrtvi ne plačujejo dolgov 

D v o r o n a POŠ Vrh Sv. Treh Krol jev 

Org . : ŠKD Vrh 

28. l . i n 4 . 2 . ob 16.30 

Delavnica: Papirnata dežela 

v o d i : Špe la B r e n f i č 

POŠ Hotedrš ico 

dnik ^ai£& novice 9 

NOVE KNJIGE V KNJIŽNICI 
LOGATEC 

ERJAVEC, K.: Koraki do kakovostnega novinarskega 

prispevka 

GAWAIN, S.: Ustvarjalna vizualizacija 

BRISTOW, J.: Spomin in učenje 

PHILLIPS, M.: Čustvena odličnost 

ŽABERL, M.: Policijska pooblastila 

PANTLEY, E.: ABC odlične vzgoje 

GLASSER, W.: Vsak učenec je lahko uspešen 

VELIKI srednješolski priročnik 

MCINTIRE, R. W.: Najstniki in starši 

WARDEN, D.: Spodbujanje socialnega vedenja 

GATTO Chanu, T.: Miti in legende iz Amazonije 

BUSSOLATI, M.: Pogled v vesolje 

CREMO, M. A.: Prikrita zgodovina človeške rase 

GRAIMES, N.: Sodobna vegetarijanska kuhinja 

RENČELJ, S.: Kraška kuhinja 

SREDOZEMSKA kuhinja 

HUNT, T.: Tehnike odnosov z javnostmi 

ZUPAN, N.: Nagradite uspešne 

KIM, S. H.: Tisoč en način kako motivirati sebe in druge... 

SIMŠIČ,J.:Vboju za svobodo 

MLAKAR, B.: Tragedija v Cerknem pozimi 1944 

EILETZ, S.: Zgodovina neke kolaboracije : boljševiki in 

Nemci 1914-1918 
KNUSTEN, T. L.: Vzpon in propad svetovnih redov 

MELIKOV zbornik : Slovenci v zgodovini in njihovi 

srednjeevropski sosedje 

KOSTREVC, L.: Računalništvo in informatika 

GEORGE, M.: Popolna sprostitev 

KIYOSAKI, R. T.: Bogati očka, revni očka 

KOMPARE, T.: Odkrivajmo skrivnosti: mašna znamenja 

D'ADAMO, P. J.: 4 načini prehrane za 4 krvne skupine 

FLIS,V.:Krčne žile 

ŠVAB, V.: Priročnik o shizofreniji 

DONGEN-MelmanJ. E. W. M. van: Preživeti raka v otroštvu 

LUKAN Klavžer, T.: Triglavski narodni park: vodnik 

BUFON, M.: Osnove politične geografije 

OD Rimljanov do Slovanov 

ŠTEFANČIČ, M.: Filmski almanah 2000 

FILMSKI 
PROGRAM 
V N a r o d n e m d o m u 

Sobota, 5. 1., ob 18.00 

ATLANTIDA - IZGUBLJENO 

CESARSTVO - D isneveva r i sanko 

Rež i ja : Gorv Tronsdo le , Kirk Wise 

Sobota, 5. L , ob 20.00 

NIKOGARŠNJA ZEMUA 

bos.- f r . -s lov. f i l m 

Rež i j a : Daniš Tanov ič 

V g l . v i . : B r a n k o Đur ić , S i m o n 

Ca l low 

Sobota, 12 .1 . , ob 20.00 

TAXI2-fr. f i l m 

Scenar i j : Luc Besson 

V g l . v i . : S a m v N a e m , Frederic 

O i e f e n t h a ! 

Sobota, 19 .1 . , ob 20.00 

KAJ ŽENSKE LJUBIJO? - a m . 

k o m e d i j a 

Rež i ja : Nancv M e v e r s 

V g l . v i . : M e l G ibson , Helen H u n t 

Sobota, 2 6 . 1 . , ob 20.00 

KRUH IN MLEKO s lov f i l m 

Rež i j a : Jan Cv i tkov ič 

V g l . v i . : Peter M u s e v s k i , Son jo 

Savič 

/ V p r o g r a m u 

s p r e m e m b e . 

r a z u m e v a n j e . / 

ohko prid 

Prosimo 

do 

zo 
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Kralj v časopisu 
Gledališka skupina višje stopnje Osnovne šole 8 talcev je 
sredi decembra v Narodnem domu v Logatcu krstno 
upr i zo r i l a igro Kral j v časopisu. Pod režijo se je podpisala 
Simona Nagode, s katero sva o igr i i n njenem delu 
poklepetali nekaj dni po »krstu«. Navdušenje i n žar v 
otroških očeh brez besed pričata, da je predstava uspela. 

Pri gledališki skupini sodeluje dvajset otrok od 5. do 8. razreda, v tej igri 

pa je sodelovalo dvanajst mladih igralcev. Vloge je razdelila režiserka 

Simona, pri tem pa se je zanašala na svoj občutek. »Zelo težko je dobiti 

gledališke tekste, ki bi omogočali sodelovanje večim otrokom,« pravi 

Simona, »ponavadi imajo tovrstne igre le tr i do štiri vloge.« Tekst, ki ga 

je dobila v Gledališkem muzeju v Ljubljani, je preuredila tako, da je bilo 

nastopajočih več, kot je bilo prvotno zamišljeno. 

»Ta tekst sem izbrala zaradi duhovitih in zanimivih dialogov,« 

utemeljuje Simona svojo odločitev. »Tekst sem potem večkrat prebrala, 

prečrtala vse tisto, kar se mi je zdelo odveč in kar bi zaviralo tekoč potek 

igre. Izoblikovala sem karakterje, določila iztočnice, kako naj bi liki 

izgledali gibalno, karakterno ...« Vse like, tudi moške, so odigrala 

dekleta, ki so se morala tako dobro vživeti in natančno preučiti gibanje 

in kretnje nasprotnega spola. 

Simona je zelo navdušena nad ustvarjalnostjo otrok. »Odlični so,« pravi. 

»Poleg mene bi se lahko vseh dvanajst otrok podpisalo pod rubriko 

režiser, saj imajo ogromno idej.« Simona je izbrala tudi glasbo, si 

zamislila sceno, ki je minimalistična, in kostume. »Nekako si začrtam 

hierarhijo barv, linije ... Potem pa se pogovorim s sodelavci, ki 

priskočijo na pomoč in če je dobra ekipa, se dobro izpelje. V veliko 

pomoč sta mi bili akademska slikarka Špela Brenčič in Marija Klavžar, 

ki je sešila kostume, ki so res fantastični.« 

Simona pravi, da jo pri njenem ustvarjanju podpira celoten kolektiv 

šole. zelo velik posluh za tovrstno delo pa ima tudi ravnateljica Metka 

Rupnik. V igro so vložili veliko truda in energije, saj so želeli, da je 

predstava uprizorjena v mesecu decembru. Vadili so tri mesece, skupaj 

približno petdeset ur. Z uprizoritvijo v Narodnem domu je Simona zelo 

zadovoljna, z odmevi tudi, »piko na i pa bo postavila še strokovna 

ocena,« meni Simona. Zelo pa je vesela tudi vsakega, ki po koncu 

predstave pride za oder in izrazi svoje mnenje. 

Zdaj bodo otroci in Simona na tovrstnem področju nekaj časa počivali, 

potem pa bodo odšli na kakšno gostovanje, odigrali bodo tudi še na 

domačem odru, v mesecu aprilu pa se bodo udeležili gledališkega 

maratona v Logatcu. Potem pa... idej in volje je še veliko. 

Janja I'. Nagode, Foto: I'. T. 

Združeni v dobrodelnosti 
Ne zgodi se vsak dan; ko pa se primeri, velja za enega najbolj plemenitih 

dejanj, namreč, pomoč človeku iz zadreg, pomoč človeku v stiski. Prav 

takega dejanja sta se 1 S. decembra v logaškem Narodnem domu lotila z 

Dobrodelnim novoletnim koncertom Pihalni orkester 
Logatec in Lions (Tub International za Vrhniko-Notranjsko, ki 

mu predseduje Bojan Novak. Pod dirigentsko paličico Marjana 

Grdadolnika je orkester v prvem delu koncerta Brahmsovem 

Madžarskem plesu in Milesovi Muziki ponovil zlati tekmovalni 

program iz, Ostrave, v drugem delu, ki je bil tudi nekoliko božično 

obarvan, so se ob orkestru izpeli še pevci-solisti Janez Gostiša, Rebeka 

Hren in sam dirigent. Lions Gluh, ki včlanjuje zlasti gmotno vplivnejše 

ljudi, se je z dobrodelnim koncertom namenil pomagati osemletni 

Alenki Kogovšek iz Borovnice, ki je, žal. že v zgodnjem otroštvu ostala 

brez staršev: opremili ji bodo sobo. 

Ne preštevilno poslušalstvo je skoz koncertni spored vodil že kar 

ustaljeni povezovalec Jože Gostiša. /Marcel Štefančič/ 

MALI OGLASI 
Pasjo uto, masivno izdelano, po kinoloških normativih, 

dvopredelno, toplotno izolirano, z dvižno streho, ugodno prodam. 

Tel - 7564 430. 

Lesne brikete, primerne za kurišča na trda goriva, prodam. Tel: 

041 760418. 

Iščem službo v trgovini, kot prodajalka neživilske stroke, čistilka 

ali v proizvodnji. Telefon: 040 851371. 

Dnevni bar v centru Logatca zaposli simpatično dekle, lahko 

tudi študentko, za delo za točilnim pultom. Informacije po telefonu: 

040 324 507. 

DECEMBRSKE ISKRICE 
• Na i zb i rnem nastopu za 5- državno tekmovanje 

slovenskih citrarjev se je v logaški GŠ 8, decembra preizkusilo 

v štirih starostnih kategorijah 18 posamičnih instrumentalistov in 

četvero duetov citrarjev. Prišli so iz Ljubljane, Domžal, Rovt, 

Kamnika, Mavčič, Komende, Tržiča, Tolmina, Krope in Logatca. Z 

Logaškega se je pod strokovnim vodstvom Kornelije Lovko 

udeležilo tekmovanja troje citrark: Ema L ikar , Polona Lazar in 

Mirjani Treven ter duet Anja Krmavnar-Polona Lazar; vse 

je selektor izbral za 5. državno tekmovanje. 

• Vzgojiteljica Urša Menart je pripravila z otroki Miklavževega 
vrtca živopisno Božićnico v Narodnem domu 14. decembra. 

Malošolarji so uprizorili igrico Janeza Čuka Božična pravljica, 

zapeli adventno pesem in čudežno lepo Sveto noč ter zaplesali. 

• Letos drugič je, 21. decembra. Glasbena šola Logatec za svoje 

najmlajše učence pripravila prireditev Božiček prihaja. Mlade 

glasbenike so zabavala dekleta iz skupine Katrinas - Eva Hren, ki na 

glasbeni šoli tudi poučuje, s kolegicama. Okrog 100 otrok je 

obiskal tudi Božiček in jih obdaroval. 

• Polna dvorana gledalcev je 22. decembra v Narodnem domu 

spremljala vsakoletno novoletno plesno prireditev logaških 
mažoret, za uspešno leto pa je mažoretke obdaril Božiček. 

Mentorici Veri Tratnik je žal, da obiskovalcem zaradi premajhnega 

prostora starejše mažoretke niso mogle pokazati najzahtevnejših 

in najlepših točk. 

• 23. decembra je skupina Nazaret v narodnem domu pripravila 

Božićnico, na kateri so uprizorili igro Svetonočno darilo, prireditev 

pa so z božičnimi pesmimi popestrile citrarke logaške glasbene 

šole. 

• 26. decembra so v Rovtah s prireditvijo počastili dan 

samostojnosti, božič in novo leto. Člani Dramskih krožkov OŠ 

Rovte in POŠ Vrh so pripravili igrice, s pesmijo in glasbo pa so 

zbrane razveselili solisti in harmonikaši GŠ ter učitelji in učenci 

osnove šole. 

• 26. decembra se je logaškim poslušalcem v cerkvi sv. Nikolaja v 

Dolnjem Logatcu pod vodstvom Karmen Banko predstavila 

vokalna skupina Domen iz Črnuč. Božični koncert skupine je 

organiziralo KD MePZ Adoramus, in sicer kot prvi večer abonmaja, 

ki ga organizirajo ob letošnjem praznovanju svoje 15-ietnice. 

• 29. decembra je bil v Kulturnem domu Hotedršica tradicionalni 

koncert božičnih in novoletnih pesmi, ki so jih zapeli pevci 

Pevskega društva Hotedršica, z deklamacijami pa so program 

popestrili člani KTD Hotedršica. 

Dobre napovedi športnikov 
Ob zaključku prvega dela prvenstva v ekipnih dvoranskih športih se 

spodobi pogledati, kako uspešni so bili logaški športniki. 

Pred sezno so v košarkarskem klubu napovedovali boj za 

obstanek, kar se je na prvi pogled zdelo optimistično, a glede na 

dogajanje v slovenski košarki (Goodvear liga) so se napovedi izkazale 

za realne. V klubu so nad sedmim mestom med desetimi ekipami v 2. 

ligi celo razočarani. Trener Gregor Pokleka je mnenja, da bi lahko prvi 

del prvenstva končali še višje. Prav v zadnjem kolu so namreč nesrečno, 

za eno točko, izgubili v Kočevju in so se j im prav Kočevci na osmem 

mestu močno približali. Cilj za pomlad je jasen - ostati v drugoligaški 

konkurenci, poleg tega pa z mlajšimi košarkarji, letnik 86, nadaljevati 

uspešno nastopanje v drugem državnem razredu. 

V skromni konkurenci sedmih klubov v 3. odbojkarski ligi so na prvi 

pogled visoko logaški odbojkarji. Prezimili bodo na 4. mestu, a so 

zmagali le na dveh tekmah. "Izoblikovala sta se dva kakovostna 

razreda. Prvi trije klubi so razred zase, ostali štirje capljamo za njimi," 

pravi trener in igralec Boštjan Martinčič in dodaja, da so up logaške 

odbojke mlajši fantje, ki se bodo letos v državnem tekmovanju borili za 

končno 16. mesto, kar je lep rezultat, saj so v povprečju leto dni mlajši 

od nasprotnikov. Drugo leto jih torej čaka vrhunec in poskus preboja 

med najboljše klube. 

Najbolj zadovoljni so igralci namiznega tenisa. Članska moška 

ekipa je prvi del sezone končala na visokem tretjem mestu. Za jesen 

predsednik kluba Janez Bončina napoveduje naskok na prvo ligo, kar je 

realno, v kolikor bi se j im pridružil še Sebastijan Kreuh, ki je pred leti v 

Logatcu že blestel. Pri pingponkaših škriplje v mlajših kategorijah. Pred 

leti so bili v slovenskem vrhu, zadnja leta pa nikakor ne morejo ponoviti 

sijajnih rezultatov. Temu je verjetno botrovala tudi nesreča legende in 

duše logaškega namiznega tenisa, Igorja Ciglariča. 

Za pomladanske tekme kaže torej dobro, vsem klubom pa je skupno 

tarnanje nad pogoji za vadbo, saj si želijo še več treningov. Naslednjo 

sezono bo tudi to urejeno, saj bo Logatec končno dobil športno 

dvorano. 

Matevž Por/jed 

Prvi uspehi 
Člani smučarskega kluba Logatec so se 23. decembra udeležili prve 

tekme v novi sezoni, tekme za pokal Sladkosned v okviru SKI Open 

tekmovanja. Tekme so rekreativnega značaja in se jih udeležujejo 

smučarji iz cele Slovenije in nekaj posameznikov iz tujine. Med 

kategoriziranimi dečki je 7. mesto osvojil Aljaž Smrtnik, v kategoriji 

odraslih pa je 2. mesto in z njim prvo medaljo v letošnji sezoni 

prismučala Katarina Turk. 

V času božično-novoletnih praznikov so smučarji trenirali na smučišču 

Cerkno, vzporedno pa so naredili še tečaj smučanja za nečlane. Pred 

zaključkom redakcije so še sporočili, da naj bi predvidoma 6. januarja 

pričeli s tekmovanji za Notranjski pokal. / M . M./ 

Uspešni lokostrelci 
Na Memorialu Mateja Šabca, na katerem so lokostrelci 2. decembra v 

Postojni v dvorani streljali na 18 metrov, so se odlično odrezali logaški 

člani lokostrelskega kluba MINS Postojna; najbolje mladinski 

reprezentant Jadran Lukančič z ukrivljenim lokom, ki je zmagal med 

kadeti z odličnim rezultatom. Mlajši dečki, Jaka Mežnar z golim lokom, 

Jaša Marinč z ukrivljenim lokom in Ožbej Istenič so zasedli drugo in dve 

tretji mesti. Med člani je z golim lokom tekmoval tudi Stane Mežnar in 

se uvrstil na peto mesto. 

Tri dni kasneje so se lokostrelci v Postojni udeležili prvega turnirja za 

dolgi lok Dvorana 18 metrov. Člana Stane Mežnar in Marko Vihar sta 

zasedla 3. in 5. mesto, Cita Lukančič pa 1. mesto v kategoriji najmlajše 

deklice. 

LK MINS Postojna 

ŠPORTNI DECEMBER 

2 7 . 1 . Pohod na Snežnik 
9.00 izpred cerkve sv. Nikolaja 

Org.: Mladinski center sv. Nikolaja 

PREJELI SMO 

Upravni odbor KaTV 
pojasnjuje 

V Logaških novicah smo v zadnjih treh številkah pod različnimi 

tendencioznimi naslovi »Nov veter na kabelski televiziji«, «Za in proti«... 

brali, da upravni odbor dela po svoje, da razpolaga z veliko denarja, da o 

svojem delu ne da poročila, da posiljuje sovlagatelje z novo organizacijsko 

obliko, da si je samovoljno podaljšal mandat in še marsikaj. 

Javna dopisovanja v stilu »rumenega liska- ne pritičejo izvoljenemu 

organu, ki je svoje delo temeljito in preudarno opravljal. 

Zato bomo bralce zelo na kratko obvestili o dejanskem stanju in svojih 

postopkih. 

Peti občni /bor je sk leni l , da naj upravni odbor: 
- pridobi vsa ustrezna dovoljenja za delovanje KaTV; 

- pripravi vse potrebno za organiziranost KaTV po eni od dveh možnih 

oblik (zadruge ali zavoda); 

- upravlja in gospodari s kabelskim sistemom in 

da se mu podaljša mandat do nove organiziranosti. 

Upravni odbor KaTV je s prizadevnostjo dobrega gospodarja opravil vse 

zahtevane naloge: 

- pridobil je certifikat o skladnosti, 

- gradbeno in uporabno dovoljenje, 

- dovoljenje za opravljanje tržnih komunikacij, 

- uskladil različna mnenja in interese za organiziranje nove pravne oblike 

KaTV Logatec v zavod, 

- v tem času je pridobil 125 novih naročnikov, 700 priključkov je že 

predelanih v dvosmerni sistem. 

Pričeli smo postopek za pridobitev gradbenega dovoljenja za širitev 

sistema v KS Hotedršica in kraj Kalce ter v KS l.aze. V investicije se zadnja 

leta vlaga več kot 50 % sredstev naročnine, pri tem pa je le-ta še vedno 

najnižja med okoliškimi občinami in celo 50% pod republiškim pov

prečjem. 

Upravni odbor opravlja svoje delo voluntersko in za svojo delo prejema le 

minimalno sejnino. 

Za 6. zbor je upravni odbor pripravil poročilo o delu ter s pravniki in 

notarjem uskladil Akt o ustanovitvi zavoda. Nekateri večletni neplačniki, 

ki j im je bil zaradi neplačevanja odklopljen kabelski priključek, so z 

nepoučenimi somišljeniki onemogočili izvajanje občnega zbora. 

Zahtevali so namreč pravico glasovanja s pooblastili. Ko pa je upravni 

odbor za 7. zbor pripravil dopolnitev Pravil KaTV Logatec, na osnovi 

katerih naj bi bilo možno odločati tudi s pooblastili, so se kar proglasili za 

občni zbor in opravili v nasprotju s Pravili, 

Upravni odbor smatra, da je ves čas deloval zakonito, zlasti pa si je 

prizadeval, da naročniki za svoj denar prejmejo čim več kvalitetnega 

programa. 

Dragi naročniki! Želimo Vam prijetne urice ob raznolikem televizijskem 

programu, predvsem vsem želimo vse najboljše v novem letu in pridite na 

občni zbor. 

/ pravni odbor 

/n, Franc Godina 
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REPUBLIKA SLOVENIJA UPRAVNA E N O T A 

Oddelek za upravne zadeve 
Tržaška 13,1370 Logatec 

Novosti v Upravni enoti Logatec 
na področju upravno notranjih 

zadev 

PROMET 

3. 12. 2001 je pričel veljati nov 

sistem registracije motornih in 

priklopnih vozil. Novost pri regi

straciji vozila je, da se na vozilo 

nalepi veljavna nalepka, ki 

izkazuje, da so izpolnjeni pogoji za 

registracijo vozila, kot je opravljen 

tehnični pregled vozila, sklenjeno 

obvezno avtomobilsko zavaro

vanje ter plačano letno povračilo 

za uporabo cest. 

Veljavno nalepko za tehnični pre

gled nalepi na vozilo tehnik -

kontrolor, ko so izpolnjeni pogoji 

za izdajo nalepke. 

Nalepka se nalepi na vozila, ki 

imajo vetrobransko steklo, na 

notranji spodnji desni kot stekla; 

na priklopna vozila, na vidno, 

neizpostavljeno mesto na šasiji v 

bližini deklaracijske tablice; na 

traktorje, ki nimajo vetrobran-

skega stekla, na kovinski del, na 

vidno mesto poleg armaturne 

plošče; na motorna kolesa in 

kolesa z motorjem, na vidno mesto 

poleg rezervoarja za gorivo, ali na 

prednje vilice. 

Nalepko morajo pred registracijo 

pridobiti tudi vozila, za katere je 

bila izdana Izjava o ustreznosti in 

tehnični brezhibnosti vozila (npr. 

novo vozilo), ki imajo prvi 

tehnični pregled eno oziroma tri 

leta po prvi registraciji. Na 

tehničnem pregledu se opravi 

identifikacija vozila. 

Dosedanja prometna dovoljenja se 

po izdaji nalepke zamenjajo z 
»novim« prometnim dovo
ljenjem, ki ne vsebuje več rubrik 

za podaljševanje dovoljenja in 

predstavlja identifikacijo lastnika 

in motornega vozila. »Stara« pro

metna dovoljenja veljajo do dneva, 

ko poteče v njih vpisana veljav

nost, vendar najdlje do konca le
ta 2002. 
Pred potekom veljavnosti »stare

ga« je zamenjava prometnega do

voljenja z novim potrebna, če se 

spremenijo posamezni podatki 

vpisani v njem (spremeba podat

kov o lastniku, lastništvu in 

tehnične spremembe) ali ob nado

mestitvi pogrešanega, obrablje

nega ali poškodovanega dovoljen

ja. 

Najkasneje do 3- 1. 2003 bo 

potrebno zamenjati sedanja pro

metna dovoljenja za stano
vanjske pr ik lopnike, ki bodo 

označeni tudi z veljavno nalepko. 

Prav lako bo potrebno lahke 
pr iklopnike, ki so že opravili 

tehnični pregled in za katere je bilo 

izdano potrdilo, pri prvem nasled 

njem tehničnem pregledu označiti 

z nalepko. 

Novi registracijski sistem ize

načuje traktorje in traktorske 
pr ik lopnike z drugimi registri

ranimi vozili tako glede regi

stracije, izdaje veljavnih nalepk za 

tehnični pregled vozila, kakor 

tudi obveze odjave vozila in od

vzema registrskih tablic po 

uradni dolžnosti. 

Registracija koles z motor
jem - vsa motorna kolesa v pro

metu morajo biti označena z ve

ljavno nalepko za tehnični pre

gled vozila in registrirana do 1.5. 

2002. Ob registraciji teh vozil bo 

potrebno predložiti ustrezna do

kazila o lastnini in izvoru vozila. 

Prometna dovoljenja lahko ob

čani s stalnim prebivališčem na 

območju UE Logatec ob opravlje

nem tehničnem pregledu in 

pridobitvi nalepke, zamenjajo na 

pooblaščenih tehničnih pre
gledih: 

1. AVTOPLUS, Tržaška c. 61, 

Postojna; 

2. INTERSERVICE, Leskoškova 

11, Ljubljana; 

3. AMZS, Dunajska c. 128a, 

Ljubljana; 

4. AVTOTRADE, Sinja Gorica 11, 

Vrhnika; 

5. AVTOCENTER IDRIJA, 

Gregorčičeva 10, Idrija; 

6. VIATOR&VEKTOR, Dolenjska 

c. 244, Ljubljana (samo za 

tovorna in priklopna vozila, 

katerih največja dovoljena 

masa presega 3.500 kg in 

avtobuse); 

7. V času pisanja tega sestavka 

pooblastilo še ni bilo dano 

podjetju A l , investicijsko 

upravljanje d. d,, Vodovodna 

ul. 93, Ljubljana (nekdanja 

AVTOH1ŠA). 

DRUGE INFORMACIJE 

5.8. 2002 poteče veljavnost 
" s ta r ih " potnih listov Repu
bl ike Slovenije. 
V izogib nepotrebnim vrstam in 

nezadovoljstvu s strani čakajočih 

priporočamo, da se pravočasno 

odločite za zamenjavo potnega 

lista. 

Potni listi in osebne izkaznice ne 

izdelujejo se več na upravni enoti, 

za to je potrebno podati vlogo vsaj 

nekaj dni prej, preden boste 

listino potrebovali, da bo izdelo

valec listino pravočasno izdelal. 

Ob vlogi morate predložiti stari 

potni list in fotografijo. 

7. 1. 2003 poteče rok za 
zamenjavo orožnih l istin. 
Vsi imetniki orožnih listin bodo v 

letu 2002 pozvani, da se zglasijo 

na upravni enoti in zamenjajo 

orožne listine. Pri zamenjavi oro

žnega lista bo potrebno predložiti 

fotografijo, dosedanjo listino in s 

sabo prinesli orožje, zaradi pre

verjanja ustreznega žigosanja 

orožja. 

Pripravil Vodja Oddelka za 
Upravne notranje zadeve 

Božidar Vatovec 

IZ O B Č I N S K E HIŠE 

INFORMACIJA O GOSPODARSKIH GIBANJIH V 
OBČINI LOGATEC 

Leto 2001 je za nami. Mnogi med 

nami so z mislimi že uprti v priho

dnost, gospodarstvo pa čaka še 

izdelava poročil, bilanc in ocenitev 

uspehov v preteklem letu. Na 

osnovi podatkov za prvih devet 

mesecev leta 2001 prikazujemo 

nekaj osnovnih podatkov o gospo

darskih gibanjih v preteklem letu; 

ko bomo razpolagali s podatki za 

vseh dvanajst mesecev, pa bomo 

prikazali celoletne podatke. 

V občini Logatec je bilo na dan 31. 

12. 2000 evidentiranih 781 pos

lovnih subjektov (1,7 odstotka 

vseh v ljubljanski regiji), od tega 

165 podjetij in družb, 131 za

vodov, organov in drugih pravnih 

oseb ter 485 fizičnih oseb. V 

primerjavi z letom 1999 se je 

število poslovnih subjektov (pod

jetij in družb) znižalo za 36 ali za 

4,4 odstotka. Trend padanja šte

vila gospodarskih subjektov v 

občini je po podatkih za prvih 

devet mesecev letošnjega leta pre

kinjen, kam pa se bo trend obrnil, 

je težko napovedati. 

Primerjava podatkov po Stan

dardni klasifikaciji dejavnosti ka

že, da se počasi spreminja struk

tura gospodarstva v občini Loga

tec. Zmanjšuje se število podjetij v 

predelovalni dejavnosti (bivši 

industriji), trgovini in prometu, 

skladiščenju in zvezah. Naraščajo 

pa negospodarske dejavnosti, kot 

so druge javne, skupne in osebne 

storitve, zdravstvo in socialno var

stvo, med gospodarskimi dejav

nostmi pa poslovanje z nepremi

čninami, najemom in poslovnimi 

storitvami. 

Po podatkih za prvih devet mesecev 

leta 2001 lahko ugotovimo, da je 

največ poslovnih subjektov evidenti

ranih v predelovalni dejavnosti (19,8 

odstotka), sledijo subjekti iz področja 

trgovine (15.9 odstotka) in druge 

javne, skupne in osebne storitvene 

dejavnosti (14,5 odstotka). Število 

evidentiranih poslovnih subjektov se 

je v občini v primerjavi s koncem leta 

2000 najbolj zmanjšalo na področju 

prometa, skladiščenja, zvez in 

predelovalne dejavnosti, najbolj pa 

se je povečalo na področju grad

beništva in drugih javnih, skupnih in 

osebnih storitvah. 

Konec septembra 2001 je bilo v 

občini prijavljenih 292 brezposelnih 

oseb ali 1,4 odstotka vseh brezpo

selnih v Osrednjeslovenski regiji. 

Povprečno število registriranih brez

poselnih je bilo v prvih devetih me

secih leta 2001 za 7,1 odstotka 

manjše kot v istem obdobju leta 

2000. Upajmo, da se bo ta trend 

nadaljeval, čeprav moramo biti pri 

takih napovedih dokaj previdni. 

Če opazujemo gibanje povprečne 

plače v naši občini med letom 2000 

in v prvih devetih mesecih leta 2001 

v primerjavi z Osrednjeslovensko re

gijo oziroma Slovenijo, lahko oce

nimo, da se razmere v logaškem gos

podarstvu izboljšujejo. Trend zaosta

janja povprečne plače v naši občini v 

primerjavi z regijo in Slovenijo se 

zmanjšuje. Plača v naši občini je v 

prvih devetih mesecih leta 2001 

zaostajala za 24,7 odstotkov za 

povprečno bruto plačo v regiji (leta 

2000 za 26,1 odstotka) in za 12,7 

odstotka za povprečno bruto plačo v 

Sloveniji (lani za 14,3 odstotka). In 

koliko je znašala povprečna bruto 

plača v občini za prvih devet 

mesecev leta 2001? 182 438 

tolarjev in je bila v primerjavi z 

istim obdobjem leta 2000 

nominalno večja za 14,7 od

stotka oziroma realno za 5,3 od

stotka. 

Podatki o blokiranih žiro računih 

lo- gaškega gospodarstva nad 5 

dni neprekinjeno kažejo na dokaj 

ugo- dno stanje v primerjavi z 

ostalimi ob- činami v ljubljanski 

regiji. Podobno kot v ostali regiji, 

tudi v občini Logatec, likvidnostne 

težave priza- denejo predvsem ali 

v celoti le mala podjetja. Največji 

blokiran znesek ima gradbeni

štvo, nato trgovina ter promet in 

gostinstvo. 

Na koncu bi omenila še blagovno 

menjavo s tujino, V letu 2000 je 

logaško gospodarstvo izvozilo za 

25,6 milijona ameriških dolarjev 

blaga in storitev, uvozilo pa za 

26,9 mili jona dolarjev. V obdobju 

devetih mesecev leta 2001 pa je po 

začasnih podatkih logaško gospo

darstvo izvozilo za 17,9 mili jona 

ameriških dolarjev blaga in sto

ritev, uvozilo pa za 19,3 milijona 

dolarjev. Vpogled v strukturo bla

govne menjave logaškega gospo

darstva s tujino kaže, da se večina 

izvoznih in uvoznih poslov naredi 

z razvitimi državami EU, kot so 

Italija, Avstrija in Nemčija ter ZDA. 

Celotne podatke za leto 2001 vam 

bomo posredovali v eni od nasle

dnjih številk LN oz. takoj, ko bodo 

znani. 

Direktorica občinskega urada 
Alenka Gorza Jereb 

Zahvala 

Ob prezgodnji smrti našega 

moža, očeta, brata in strica 

Ferda Krvine 

se zahvaljujemo sosedom, soro

dnikom, znancem, prijateljem, 

sodelavcem in vsem ostalim, ki 

ste nam ob boleči izgubi izrekli 

sožalje. Hvala vsem, ki ste mu 

poklonili cvetje in sveče v spo

min. Zahvaljujemo se dr. Žu-

raju, gospodu župniku za lepo 

opravljen pogrebni obred, pev

cem za zapete pesmi in troben

taču za zaigrano Tišino. 

Hvala Pogrebnemu zavodu 

Menart za skrbno organizacijo 

in vsem vaščanom, ki ste se 

udeležili pogreba. 

Žalujoči vsi njegovi 

Srce je omagalo, dih je zastal, 
a spomin nate bo večno ostal. 
Le srce in duša ve, 
kako boli, ko te več ni. 

Zahvala 

Ob smrti naše drage mame, 

stare mame in prababice 

Ivanke Mihelič 

se iskreno zahvaljujemo vsem 

sorodnikom, sosedom in znan

cem za darovano cvetje, sveče 

in izrečena sožalja ter sprem

stvo na njeni zadnji poti. 

Iskrena zahvala g. župniku 

Ivanu Miheliču za darovano 

mašo in pogrebni obred. Hvala 

tudi pevcem kvarteta za lepo 

zapete pesmi in podjetju Menart 

za organizacijo pogreba. 

Vsi njeni 

Zahvala 

Ob boleči izgubi dragega moža, 

očeta, starega očeta, brata in 

strica 

Petra Kržišnika 

se iskreno zahvaljujemo vsem 

sosedom, sorodnikom, prijate

ljem in znancem, ki ste nam v 

težkih trenutkih izrekli sožalje, 

poklonili cvetje in sveče ter tudi 

drugače pomagali. 

Posebna zahvala pa velja go

spodu župniku Danilu Kobalu 

za lepo opravljen pogrebni 

obred, Karolu Žejnu za besede 

slovesa, Gasilskemu društvu 

Medvedje Brdo in patronažni 

službi Zdravstvenega doma 

Idrija. 

Hvala vsem, ki ga imate v lepem 

spominu. 

Žalujoči vsi njegovi 

Teden 
dobrote 
Tudi v naši občini kar precej 

l judi zelo težko živi oz. so že na 

robu preživetja. Velikokrat nj i

hovo življenjsko zgodbo pozna

jo le stene in zidovi in ostane 

očem javnosti pr ikr i ta. Včasih 

pa jo opazimo, a si raje zatisne-

mo oči. 

Skupina za diakonijo v okviru 

Župnijskega pastoralnega sveta 

sv. Nikolaja se je tudi letos 

odločila za humanitarno akcijo 

- Teden dobrote. Na ta način 

skušajo ljudem, ki so v stiski, 

pokazati, da so opaženi, vsem 

tist im, k i bodo morda v stiski 

jutr i pa, da so še ljudje, k i radi 

pomagajo. 

V tednu pred Miklavžem so po 

trgovinah v Dolnjem Logatcu 

postavili škatle, kamor so obča

ni lahko prispevali hrano in 

ostale nujne življenjske potreb

ščine. Odziv je bil večji od lan

skega, tako da so letos pripravil i 

darilne pakete za dvajset dru

žin. Na Miklavžev večer so j ih 

odnesli družinam kot Miklav

žev dar in po besedah organi

zatorjev so bili obdarovanci 

zelo veseli. Razveselili so najšte

vilčnejše družine v Dolnjem 

Logatcu in tiste, za katere vedo, 

da so v stiski. Informacije o tem, 

katera družina se težko preživ

lja, pa je izredno težko dobiti, 

saj gre za varovanje osebnih 

podatkov, zato obdarijo druži

ne, na katere j ih ljudje opozo

rijo. Akcijo bodo izvedli tudi pri

hodnje leto. 

Janja P. Nagode 

Niti zbogom nisi rekel, 
niti roke nam podal, 
tilio, mirno si zaspal, 
v naših srcih boš ostal. 

Zahvala 

Ob nenadni in nepričakovani 

izgubi dragega moža, ata in 

starega ata 

Alojza Šušmelja 

se iskreno zahvaljujemo vsem 

sorodnikom, prijateljem, znan

cem in sosedom za vso pomoč, 

izraženo sožalje, darovano cve

tje ter sveče. 

Hvala govorniku, predsedniku 

KS Laze g. Andreju Kermav-

narju, za zadnje poslovilne be

sede, osebju ZD Logatec, Čebe

larskemu društvu, pevcem in 

Pogrebnemu zavodu Menart. 

Zahvala g. župniku za oprav

ljen obred. Še posebna zahvala 

Lovski družini Planina za lepo 

slovo. Hvala vsem, ki ste ga 

pospremili na njegovo zadnjo 

pot. 

Žena Marija, s in Jože in 
hčerka Romana z 

družinama 
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g o s t i l n a 
T Q R K 

JANEZ Z E L E N C 

H O T E D R Š I C A 

A V T O R : 
M A T J A Ž 

H L A D N I K 

D O G O D I V 
ŠČINA. 

P U S T O 
L O V Š Č I N A 

K D O R 
D E L A N A 
R A D I O -

T E L E G R A F U 

T R E N U T E K . 
HIP 

R E K A 

S K O Z I 

I N N S B R U C K 

4. IN 16 

Č R K A 

A B E C E D E 

G E N E R A L O 
VA Ž E N A 

A M E R I Š K I 

I G R A L E C 

R I C H A R D 
E G A N . 

G O R I V O 
Z A 

PLAVŽE 

K D O R V S E 
V Ž I V L J E 
N J U VIDI 
B O L J Š E . 
K O T JE 

L O J Z E 

R O Z M A N 

S R E D O Z E M 
S K A 

K U L T U R N A 
R A S T L I N A 

STANJE, 
K O NE 

Č U T I M O 
N E V A R N O S T I 

L U K A V 
J E M E N U 

IN N J E G O V O 
G L AVNO 
M E S T O 

MIN ISTRI 
CA PETRIN 

R A Z P R E 

D E L N I C A 

S T A R O 
M E S T E C E 

PRI 
Z A D R U 

M O D E R E N 

PLES Z 
J A M A J K E 

NASILNIK, 

O B L A S T N I K 

T I N E 
O M A N 

E K S P R E S N I 

V L A K 

J U A N 
P E R O N 

LEVI 
PRITOK 
T IGRISA 

O D T E K A N J E 
U H A J A N J E 

V E Č J A 
T E K O Č A 

V O D A 

U Č E N J E 
J A M A Z A 

SHRANJEVA
NJE G A Š E -

N E G A A P N A 

D A N S K I 
O T O K 

A L S E N 
( K R A J Š E ) 

S V E Ž SIR 
IZ N E P 0 S N E -
T E G A M L E K A 

U M A 
T H U R M A N 

M A D R I D S K I 
N O G O M E T . 

K L U B 

IZMIŠLJOTI 

NA, Č E N Č A 

BRITANSKI 
POLARNI 
R A Z I S K O 
V A L E C JE 

J O H N RAE. 

E P I K U R O V 
F ILOZOFSKI 

NAUK 

S V E Ž SIR 
IZ N E P O S N E -
T E G A M L E K A 

JE 

IMPERIAL . 

LIST Z 
V A B I L O M 

NA J A V N E M 
P R O S T O R U 

NIŽJA LESNA-

TA RASTL INA 

O R A N Z A D A 

TENIŠKI 

LOPAR 

P R E Č N A 
R A Z P O K A 

NAPRAVA. 
KI O D D A J A 

C U R E K 
V Z P O R E D N E 
S V E T L O B E 

A M E R I Š K I 
I G R A L E C 

( R I C H A R D ) 

LUDVIK 

T O P L A K 

A N T O N 
F O E R S T E R 

V I K A 
P O T O Č N I K 

BRITANSKI 
P O L A R N I 

RAZISKOVA-
LEC (JOHN) 

N E K D A N J I 
T U R Š K I 

V E L I K A Š 

7. G R Š K A 
Č R K A 

PT ICA 
Z NOVE 

Z E L A N D I J E 

K E M . ZNAK 
Z A R E N U 

S A M O S T O J 
NI Z V E Z D N I 

SESTAV 

S O B N A 
RASTLINA, 

B E L U Š 

TONE 

T O M Š I Č 

L E N 
ČLOVEK. 

TUDI KRAJ 
V S L O V E N 

SKIH 
G O R I C A H 

D A L J Š A 
S T R N J E N A 

V R S T A 
VOZIL 

M A N J Š I 
B A Z E N 

25. IN 6 

Č R K A 

K R H E K 
E L E M E N T 
S R E B R N O 

B E L E 
B A R V E (Te) 

M O Ž E V A 

D R U Ž I C A 

L E D E N A 
O B L O G A 

NA V E J A H 
D R E V E S 

N I K O L A J 
B A S O V 

Ž E N I N ALI 

M O Ž E V O Č E 

O P R A V A 

NIZ. V O Z N I K 
F1 VERSTA-

P P E N 

KATJA 
T R A T N I K 

M A D Ž . SKLA
DATELJ 

I F E R E N C ] 

P O T E P U H , 

KLATEŽ 

R E V M A -

T I Z E M 

OZKI 
Ž L E B O V I 
V L E S U 

PALMA 
J U G O 

V Z H O D N E 
AZIJE 

IZUMITELJ 
T E L E G R A F 

S K E 
A B E C E D E 

IZ PIK IN 
ČRTIC 

V O D J A 
Š E R P PRI 
H I M A L A J 

S K I H 
O D P R A V A H 

K E M Z N A K 

Z A ZLATO 
V O J A Š K A 

Z V E Z A 

A M . I G R A L K A 
D E R E K 

TATJANA 
R E M Š K A R 

Z A Č E T E K 
S P I S A 

G O R L J I V 
PL IN , ŠESTA 
VINA N A F T E 

A M RE ŽIS E R 
P E C K I N P A H 

Z A R E B R N I C A 

LEVI 
PRITOK 

T I G R I S A 
JE ZAP. 

K A K O V O S T 

NO Č R N O 

V I N O 

ČIR. T V O R 

B R A N E 

O B L A K 

S H O J E N A 

P O T V 

S N E G U 

S T A R O 
RIMSKI 

P O Z D R A V 

O T R O Š K O 
V O Z I L O 

A M . E N O T A 

ZA M L E K O 

O S E B N I 
Z A I M E K 

N E K D A N J I 

P R O D A 

J A L E C T H O M A S 
E D I S O N 

TATJANA 

C E G N A R 

S N O V 
P R I J E T N E G A 

V O N J A 

NALEZLJ IVA 
B O L E Z E N 
V A M E R I 

ŠKIH SMRTO
N O S N I H 

P O Š I L J K A H 

M A D Ž A R S K I 
S K L A D A T E L J 
JE F E R E N C 

E R K E L 

Ž I V A L S K A 
N O G A , 
ŠAPA 

V O D J A 
Š E R P J E 
S I R D A R 

ZRAK (AER) 
J E A J E R 

F R N O G O 
M E T A Š 

(Z INEDINE) 

S L O V E N S K I 

P E V E C 

J U N K A R 

PRVA 

V O K A L A 

Ugankar jev abecednik 

HAGIOGRAIJA - življenjepis svetnika 

HAIKU -japonska oblika pesmi 

HALOFITI - rastline, prilagojene življenju v izrednih razmerah 

HAMURABI - najmogočnejši babilonski kralj 

HARMATAN - suh veter iz Sahare 

HAŠEK - Jaroslav, češ. pisatelj (Dobri vojak Švejk) 

HEFAJST-gr. bog ognja in kovaške umetnosti 

HELIOGRAF - inštrument za fotografiranje Sonca 

HENLEIN - Peter, ključavničar, izdelal prve žepne ure, okoli 1.1500 

HEROSTRAT- uničevalec kulturnih dobrin 

HIPOKRIZIJA - hinavščina (hipokrit - hinavec) 

HITON - pri st. Grkih ohlapno oblačilo brez rokavov; morski 

mehkužec z večdelno hrbtno lupino 

HOMBURG - tog, polsten z zavitimi obrobljenimi krajci 

HRING - utrjena naselbina Obrov 

HYPPOLITE - fr. filozof in prevajalec 

VRTNARIJA - CVETL IČARNA 

Janez PEČKAJ s.p. 
P e t k o v e c 5 , 1 3 7 3 R o v t e 

tel.: 01 / 7503 087 
GSM: 041 932 502 

Ali ste vedeli? 
Podzemni rov i 
Skupna dolžina rovov Mamutske jame v Kentuckvju, ZDA, znaša 

567 kilometrov. Proge londonske podzemne železnice so dolge 

408 km, dolžina železniškega prehoda pod Rokavskim prelivom 

pa je 50 kilometrov. 

Kraj i pod morsko gladino 
Najnižji kraj na Zemlji je obala Mrtvega morja v Izraelu in Jordaniji, 

saj leži kar 400 metrov pod nivojem morske gladine. Znamenita 

Dolina smrti v Kaliforniji, ZDA, leži 86 metrov pod nivojem morske 

gladine. 

Udarni valovi 
Potresi in vulkanski izbruhi lahko povzročijo izjemno velike morske 

valove. Imenujejo se tsunami. Najvišji do sedaj opažen tsunami je 

bil visok 85 metrov. 

Globine 
Najgloblje sladkovodno jezero na Zemlji je Bajkalsko jezero, v 

katerem so namerili 1620 m globine. 

Najgloblja točka Atlantskega oceana je 9219 metrov, sploh 

najgloblji kraj na Zemlji pa t. i, Marianski jarek v Tihem oceanu, kjer 

so namerili 11 kilometrov in 34 metrov globine. 

Najvišji s lapovi 
Angelski slapovi v Venezueli so z 979 metri najvišji slapovi na 

Zemlji. Za primerjavo: znameniti Niagarski slapovi so visoki "le" 51 

m. 

Najvišji slap v Sloveniji je Čedca v porečju Kokre, visok 130 metrov. 

Pravilno rešena gesla iz prejšnje križanke so: Sanpavlija, obutev 

in oblačila za vso družino in vse okuse. 

Izžrebani nagrajenci so: 

1 . nagrada - darilni bon v vrednosti 5000 sit: Irena Balek, Stara pot 

22, Logatec; 

2. nagrada - darilni bon v vrednosti 4000 sit: Milka Logar, Tržaška 

120, Logatec; 

3. nagrada - darilni bon v vrednosti 3000 sit: Vida Puc, Loka 4, 

Logatec. 

Nagrade podarja Sanpavlija, Trgovina na drobno in debelo, 

Barbara Gantar s. p., Naklo 14, Logatec in jih lahko dvignete na 

uredništvu Logaških novic, Čevica 4, Logatec. 

Tokratna križanka prinaša nove nagrade, ki jih za pravilno rešena 

gesla podarja Gostilna Turk, Janez Zelenc, s.p., Hotedršica 28, 

Hotedršica. 

1. nagrada - dve večerji in pijača; 

2. nagrada - dve večerji in pijača; 

3. nagrada - dve večerji in pijača. 

Pravilne rešitve pošljite najkasneje do 25. januarja 2002. Poleg 

imena, priimka in naslova pripišite tudi svojo davčno številko. Pri 

žrebanju bomo upoštevali pravilno rešena gesla, ki bodo prispela 

po pošli (Logaške novice, Rešitev križanke, Čevica 4, 1370 

Logalec), po faxu (750 96 64) ali o-mailu (novice@mali.si). 

Ša la meseca 
"Kako je bilo včeraj na uri jahanja?" 

"Neverjetno! Nikoli si ne bi mislil, daje žival, ki se hrani s 

senom, tako trda!" 

L o g a š k e n o v i c e , glasilo Občine togatec - U s t a n o v i t e l j : Obč ina togatec - I z d a j a t e l j : Mal i d.o.o., založniško in trgovsko podjetje togatec - G r a f i č n a 

p r i p r a v a i n t i s k : Mal i d.o.o. togatec - G l a v n a i n o d g o v o r n a u r e d n i c a : Petra Trček S t a l n i s o d e l a v c i ( k e ) : Janja P. Nagode , Vanda tavrič, Jože 

Selšek, Franc Bogataj, Bojana Levinger, Branka Novak, Karmen Osredkar, Maša Zupančič, Ajda Žižek, Roman Rupnik, Marcel Šlefančič, Bernarda Rudolf, 

Katarina Čuk, Stanislav Nagode , Matevž Podjed. N a s l o v u r e d n i š t v a : Logaške novice, Mal i d.o.o., Čevica 4, 1 3 Z 0 Logatec. Ponatis celote ali posameznih 

delov in njihova uporaba v drugih medijih je dovol jena le s pisnim dovoljenjem. Glasilo prejmejo vsa gospodinjstva v občini Logatec brezplačno. Javno glasilo 

Logaške novice je vpisano v evidenco javnih glasil, ki jo vodi ministrstvo za kulturo RS po številko 1622 . Rokopisov in fotografij ne vračamo. Pridružujemo si 

pravico do krajšanja prispevkov, Nenaročenih prispevkov ne honoriramo. Fotografije brez navedbe avtorja - arhiv Logaških novic Š t e v i l o i z v o d o v 4 0 0 0 

Novice izidejo do sedmega v mesecu. 

M i s e l m e s e c a 

Ž e n s k a i n p i j a č a 

p o t r e b u j e t a c e l e g a č l o v e k a 

mailto:novice@mali.si

